
Zápis z porady vedení konané dne 24. 8. 2015 

Přítomni: Dostál, Šrubařová, Malinka, Regner, Kohoutková, Matyska, Křenek, Novotná 

Buršíková 

Omluveni: Bartošek, Rebok 

1. Ředitel 

– Proběhla schůzka s doc. Duškem z IBA. 

– Výjezdní zasedání kolegia proběhne ve dnech 30. 9 a 1. 10. Výjezdní zasedání bude 

mít dva základní cíle: personální záležitosti ústavu a dlouhodobější strategii, včetně 

plánu práce na příští rok. Divizní navrhnou během týdne konkrétní „velká“ témata 

k diskusi, připojí stručný popis.  

– Na příštím kolegiu nebude přítomen ředitel ani Dostál, kolegium povede Šrubařová.  

 

2. Kontrola úkolů  

– Ředitel nestihl svolat schůzku s vizionáři do konce srpna. Sekretářka zjistí časové 

možnosti vizionářů v 2. a 3. týdnu v září.  

– Výběrové řízení na prvky páteřní sítě – proběhla schůzka ředitele s Rebokem, na část 

prvků je již možné vypsat výběrové řízení, druhá část se bude dále diskutovat.  

 

3. Různé  

– Kohoutková představila na schůzi tajemníků novou aplikaci ExIS, která poskytuje 

vedoucím HS personální přehledy s rozpadem na jednotlivé pracovníky. Přístup budou 

mít vedoucí HS a tajemníci.  

– Kohoutková bude informovat kvestora o možnostech zapojení se do Meziškolského 

rozvojového projektu 13+, který by mohl umožnit spojení vysokých škol 

používajících Magion s vysokými školami používajícími jiný ekonomický systém.  

– Vičar zpracovává podněty pro výroční zprávu, návrh struktury kapitol přepošle Regner 

kolegiu.  

– Valentová opět zdůrazňuje nutnost rekonstrukce toalet na CPS, projedná s tajemnicí.  

– Recetoxu bylo úspěšně představeno demo prvního prototypu aplikace, kterou pro ně 

vyvíjíme. Křenek zjistí, zda nechystají OP VVV pro centra excelence. 

– Telefonie byla úplně dokončena včetně majetkové části.  

– Surgal Clinic zaplatil dlužné částky a byl opět připojen na systémy MeDiMeD.  

– Některé firmy, s kterými spolupracujeme, se hlásí do OPPIK. Můžeme se k nim 

připojit jako subdodavatelé (jednorázová expertizní činnost) nebo formou smluvního 

výzkumu. Aktuálně zvažováno ve skupině GIS, Jiří Kozel konzultuje s tajemnicí. 

– Přes obecně nevýhodné podmínky přímého zapojení do OP PIK jako řádný partner 

projektu toto není vyloučeno, ale součástí přípravy návrhu musí být jasný business 

plán, jehož výsledkem je udržení a posílení HČ. Bez toho nebude projekt ředitelem 

akceptován.  

 



4. Informace od projektové podpory 

– V patek 16. 10. (asi v 9-13 hod.) proběhne představení 6 firem, které spolupracují s FI 

jak v rámci Sdruženi průmyslových partnerů, tak i sídlí (ať už jako celek nebo část) 

v jejím vědeckotechnickém parku. Bližší informace najdete zde: 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:predstaveni_fir

em 

 

5. Zajímavosti 

– Zájemci se mohou zúčastnit druhého ročníku „Technical Computing Camp“ – 

neformálního letního setkání příznivců technických výpočtů a počítačových simulací. 

Více informací najdete zde: http://www.humusoft.cz/akce/technical-camp-2015/ 

 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

        Ředitel ÚVT 
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